
Protokół nr 40/22 

z posiedzenia Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu, 

Turystyki i Rekreacji 

z dnia 21 lutego 2022 roku 

w trybie zdalnym 

Komisja obradowała w składzie: 

1. Zofia Krzemińska - Przewodnicząca Komisji, 
2. Andrzej Chatłas 
3. Jarosław Tadych, 
4. Danuta Zalewska, 
5. Katarzyna Kolasa, 
6. Ireneusz Balcer, 

Pozostali zgodnie z listą obecności (załącznik nr 1). 

Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie o godzinie 10.00. Następnie dokonała 

sprawdzenia obecności radnych (w pierwszej części posiedzenia Komisji nieobecny Jarosław 

Tadych). Następnie przedstawiła porządek obrad, który wyglądał następująco: 

1. Opiniowanie o planowanych działaniach w zakresie kultury i sportu w powiecie. 

2. Opiniowanie projektów uchwał na sesję. 

3. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

Ad.l. 

Lidia Sokulska Tłok, Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji 

przedstawiła planowany kalendarz imprez organizowanych przez powiat sępoleński na 2022 

rok. 

Dyrektor podkreśliła, że w tym roku planuje się przywrócenie większości imprez, które były 

zawieszone w związku z trwającą pandemią. Jednakże przedstawiając plany Lidia Sokułska-

Tłok podkreśliła, że należy wziąć pod uwagę, że koronawirus cały czas jest obecny i może 

dochodzić do sytuacji, że daną imprezę trzeba będzie odwołać. 

Planowany kalendarz imprez przedstawia się następująco: 

-Powiatowe Obchody Dnia Kobiet 
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- Wystawa Stołów Wielkanocnych 

- Targi Pracy i Edukacji 

- Krajeński Rajd Rowerowy 

- Rajd Rowerowy „Bike Krajna 2022" 

- Powiatowe Obchody Dnia Matki 

- Regaty „Biały Żagiel Starosty Sępoleńskiego" 

- Grand Prix w Siatkówkę Plażową Mężczyzn 

- Dożynki Powiatowe 

- Dzień Edukacji Narodowej 

- Biegi Uliczne im. Kajetana Bągorskiego 

- Powiatowy Tydzień Kultury Chrześcijańskiej 

- Powiatowa Wystawa Stołów Wigilijnych 

Ad.2. 

Lidia Sokulska Tłok, Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji 

zaprezentowała projekt uchwały w sprawie zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w 

poszczególnych okresach roku szkolnego, określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli prowadzących kształcenie w formie zaocznej oraz zasad zaliczania 

do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej i w ksztaceniu na odległość, 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, doradców 

zawodowych i psychologów, z wyjątkiem nauczycieli zatrudnionych w poradniach 

psychologiczno-pedagogicznych. 

Jak wyjaśniła Dyrektor Wydziału Edukacji, (...) na mocy tej uchwały możliwe będzie 

zatrudnienie psychologa. Do Wydziału wpływały informacje ze szkół, że pomoc 

psychologiczna jest bardzo potrzebna. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, (...) stwierdziła, że to, iż etatowy psycholog musi być 

zatrudniony w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym wynika z ustawy. Jest to 

zatrudnienie na mocy przepisów Karta Nauczyciela. Zapytała dlaczego w pozostałych 

placówkach oświatowych psycholog nie może podpisać zwykłej umowy o pracę. 

Lidia Sokulska-Tłok odpowiedziała, że psycholog wchodzi w skład kadry pedagogicznej. W 

takim wypadku nie wchodzi w grę normalna umowa o pracę. Zatrudniony psycholog będzie 

pracował na 1,5 etatu: jeden etat w SOS W, pozostałe 10 godzin w pozostałych placówkach 

oświatowych. 
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Katarzyna Kolasa stwierdziła, że z posiadanej przez nią wiedzy wynika, że kandydat na 

stanowisko psychologa posiada jeszcze inne zatrudnienie. W związku z powyższym 

interesowało ją, czy nie będzie to kolidowało z pracą w szkołach. 

Lidia Sokulska-Tłok odpowiedziała, że w tym zakresie nie będzie żadnych przeszkód. 

Przewodnicząca Zofia Krzemińska poddałą projekt uchwały pod głosowanie. 

Członkowie Komisji zaopiniowali niniejszy projekt jednogłośnie pozytywnie. 

W tym punkcie głos zabrał Przewodniczący Rady Powiatu. Stwierdził on, że w związku z 

tym, że Komisja Edukacji, (...) chce zająć się tematem związanym z DPS-em dla Dzieci i 

Młodzieży sugeruje, żeby sprawę tą przenieść na komisję branżową, czyli komisję zdrowia i 

pomocy społecznej. 

Do tej propozycji odniosła się Zofia Krzemińska, która stwierdziła, że mieszkańcy Domu 

również są uczniami SOSW w Sępólnie. W związku z powyższym Komisja Edukacji, (...) jak 

najbardziej może tym tematem się zająć. Z opinią tą zgodziła się również Katarzyna Kolasa, 

nadmieniając, że temat związany z DPS-em został wywołany na Komisji Edukacji. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów obrad Przewodnicząca Zofia Krzemińska 

zakończyła obrady o godzinie 10.35. 

Ad.3. 

Prc' 1 1 1 
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